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001/22: Godkjenning av innkalling og sakliste, signering av 

møteprotokoll 
 

 

 

14.02.2022 Årdal eldreråd 

 

Møtebehandling: 

Etterlyser å finne innkallingar og protokollar for i fortid saman med resten av politiske organ.  
Protokoll signeras av: Ida Thune og Odveig Borlaug 
 

ÅER- 001/22 Vedtak: 

Sak vedteke samrøystes 
 

 

 

002/22: Årsmelding 2021 

 

 

 

14.02.2022 Årdal eldreråd 

 

Møtebehandling: 

Odd syns at Eldrerådet burde nemne kva aktivitetar hjå andre har mot eldre i Årdal kunne 
godt vore nemnt i Eldrerådet sin årsmelding. 
Patricia etterlyse litt rundt fotterapeut. Mette opplyser om utviklinga rundt fotterapeut i 
Årdal. Eldrerådet listar opp fotterapeut og. 
 

ÅER- 002/22 Vedtak: 

vedteke samrøystes. 
 

 

 

 

003/22: Økonomi 
 

 

 

14.02.2022 Årdal eldreråd 

 

Møtebehandling: 

Midlene som Årdal Eldreråd hadde på bok, men det må søkjast for å overføra midlane kvart 
år framover.  
186.309 på bok. 
Eldrerådet ynskje framleis å søkja om midlar til den kulturelle spaserstokken. 
Heidi Skeie har søkt om å få bistand til datahjelp til eldre. 
 

ÅER- 003/22 Vedtak: 

Sak teke til viten. 
 



 

 

 

 

 

004/22: Møteplan 2022 

 

 

 

14.02.2022 Årdal eldreråd 

 

Møtebehandling: 

29. august - Steinar 70 år - endras til 22. august 
12. sept - planlegge eldredagen. 
 

ÅER- 004/22 Vedtak: 

Vedteke samrøyses med endringar 
 

 

 

 

005/22: Ringbuss/rute 

 

 

 

14.02.2022 Årdal eldreråd 

 

Møtebehandling: 

Oddgeir har fått hjelp til å laga ein fin og liten bussoversikt. Trykt opp av printfarm. Har 
sjekka med fylkeskommunen om å dele på utgifta med trykking. 
 

ÅER- 005/22 Vedtak: 

Saka teke til viten. 
 

 

 

 

006/22: Eldredagen 2022 

 

 

 

14.02.2022 Årdal eldreråd 

 

Møtebehandling: 

Steinar har eit forslag til korleis organisering av dagen. Det er ynskje om å nytta Samhald.  
Ida bestille lokalet allereie no til 4. oktober. 
Odd bestille underhaldninga 
Rådet ynskje å ha påmelding på arrangementet. 
 

ÅER- 006/22 Vedtak: 

saka er teke til viten. 
 



 

 

 

007/22: Rullatorløp 2022 

 

 

 

14.02.2022 Årdal eldreråd 

 

Møtebehandling: 

Eldrerådet ber Heidi Skeie om forslag til datoar.  
Steinar kontaktar Øystein med tanke på bistand/samarbeid. 
 

ÅER- 007/22 Vedtak: 

Saka er teke til viten. 
 

 

 

 

008/22: Kulturell spaserstokk 2022 

 

 

 

14.02.2022 Årdal eldreråd 

 

Møtebehandling: 

Rullatorløp 2022 
Opplegg under Fjord til Fjell (saman med Pensjonistlaget) (hugs transport) 
Jacob Brekkhus på institusjonar 
Odd Tore Moen på institusjonar 
Rullerande kunst. 
Odd og Steinar diskuterar dette nærare og kjem med forslag før søknasfrist 1. juni 2022. 
 

ÅER- 008/22 Vedtak: 

Saka teke til viten 
 

 

 

 

009/22: Ymse 

 

 

 

14.02.2022 Årdal eldreråd 

 

Møtebehandling: 

Odd informerar om ein sak innkomen via Pensjonistlaget. Det er ynskje om å få setje opp 
benkar og bord mellom Tronteigen og Farnes. 2-3 benkar er ynskjeleg. Steinar og Odd tek ein 
rusletur og sjekkar i Øvre. Patricia og Oddgeir sjekker litt i forhold til på Årdalstangen. 
Stolpejakt: Steinar sjekkar med Øystein og Line om dei er komt lengre med dette, det ryktes 
at nokon i kommunen jobbar med dette iallfall. 
Tono-avgift: Minstetakst 812,- for ein konsert der heile repertoaret er innrapportert. 



 

 

Heidi Skeie har sendt ei lenke til eit webinar ang Velferdsteknologi - Leve heile livet, 10. mars 
- 12-15.  
Mette informerar om Helsesenteret: vedtaket seie at noværande sjukeheim skal 
renoverast/rehabeliteras, men eigen rapporten seie at bygget ikkje er egna til den tenkte 
bruken. Det er dermed ynskjeleg å sjå etter alternative lokasjonar.  
 

ÅER- 009/22 Vedtak: 

Sak teke til viten. 
 

 

 

 


